
ACTA DE CONSELL ESCOLAR 1

CURS 2024-2025
DATA: 29-10-2024

ASSISTENTS:
Martínez Grau, Sílvia. Directora de l’IE Mirades.
Vidal Palliser, Andrea. Cap d’estudis d’Educació Infantil i Primària de l’IE Mirades.
Soler Garcia, Jordi. Cap d’estudis d’ESO de l’IE Mirades.
Calzada Pérez, David. Secretari de l’IE Mirades.

MESTRES
Casals Muste, Gemma
García Codina, Montserrat
Ocaña Godall, Ester
Reguera Robledo, José Angel

FAMÍLIES
Grau Hernández, Georgina
Lahoz Martínez, Noemí
Soto Gonzalez, Vanessa

PAS

ALUMNAT
Quevedo Brito, Aaron
Méndez Molina, Daniel

AFA
Martín Muñoz, Tamara

AJUNTAMENT
Borreguero, Carme

NO ASSISTEIXEN:

S’EXCUSEN:
Aguilar García, Ruth
Arevalo Menendez, Marisol
Jiménez López, M.Dolores
Pérez Hernández, Beatriz

ORDRE DEL DIA:

1. Benvinguda i presentació dels membres del Consell Escolar

Presentació i benvinguda dels assistents, en especial als nous membres que
formaran part del Consell escolar.
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2. Lectura de l'acta anterior.

3. Presentació i aprovació, si s'escau, de la programació general i del projecte
de direcció del curs:
- Es presenta i repassa la PGA i el projecte de direcció. Es fa l’aclariment que

el projecte de direcció, al ser extraordinari per un any, és la pròpia PGA.
S’indica que aquesta PGA té alguns trets especials. Mitjançant les directrius
de la inspecció, s’explica que havia de ser amb caràcter de continuïtat del
projecte educatiu que s’estava portant a terme.

- S’assenyala que en els objectius faltaria algun, més encaminat cap a la
participació de les famílies en la vida del centre. Es proposa potser que
s’haurien de trobar més espais de conversa o de proximitat per tal de fer
vincle i potser augmentar la participació. Es continuarà parlant en les
reunions de delegades.

- També es remarca les diferents actituds i faltes de respecte constants per
part d’alguns alumnes, i que s’haurien de destacar en els objectius
proposats en la PGA. Les famílies declaren en general la confiança en el
centre però també destaquen la falta de recursos i eines per millorar la
situació amb els seus fills i filles des de casa.

- Es passa a votació.

4. Ús social dels espais de l'escola:
a) Tenim diverses entitats que ens demanen poder utilitzar les nostres instal.lacions

fora d’horari escolar. Un és l’entitat ADSIS per fer pràctiques esportives i l’altre és
Grupo Dance que utilitzaran la sala de psico o gimnàs per realitzar les seves
classes amb la contra-prestació d’oferir-nos diverses activitats que podem aprofitar
al centre i amb famílies. Hi havia també la demanda de l’entitat 40 pa’rriba 40
pa’bajo però aquests no han tornat a contactar amb el centre. Les persones que hi
tenen contacte habitualment els ho preguntaran.

b) S’informa que des dels Patis Oberts ja estan començant a plantejar el calendari de
Nadal 2024 i s’està tractant de decidir quines escoles obriran a cada districte.

- Els patis a Nadal s’obriran del 23 de desembre al 7 de gener, tenint com a
festius el 25 i 26 de desembre, i l'1 i 6 de gener. En horari d'11h a 14h.
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- Han pensat que el nostre Pati Obert encaixaria prou bé per ser el pati del
districte d'Horta-Guinardó, però ens agradaria saber què pensa el Consell
abans de prendre qualsevol decisió.

5. Previsió de reunions del curs i possible calendari:

- Gener: Aprovació versió 1 NOFC i presentació calendari concurs direcció.
- Març/abril: Segon trimestre i seguiment concurs direcció.
- Maig/juny: Final de curs

6. Participació de la comunitat educativa al Consell Escolar.

- Alguns membres de la comunitat educativa, lliurement, fan una petita
aportació.

- En el cas dels representants dels alumnes:
- Aaron explica el projecte de benvinguda de company i professors/es

nous
- En Daniel explica la formació, estructura, i objectius de la Cooperativa

per aconseguir diners per abaratir el viatge final d'etapa.

7. Precs i preguntes.
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ACORDS PRESOS:

3- Un cop presentada la PGA amb el projecte de direcció:

Vots a favor: 12 vots
Vots en contra: 0 vots
Abstenció: 1 vots

4- Queda exposat l’ús social del centre.

Vots a favor: 13 vots
Vots en contra: 0 vots
Abstenció: 0 vots

Per tant s’aprova l’ús del centre per les diverse entitats que ens han demanat
accedir.

b) Es demana si tenen previstes propostes de dinamització. Es consultarà.
S’aprova per assentiment. Per tant el nostre centre serà utilitzat per Patis
Oberts al Nadal.

7- Precs i preguntes:

- Es mostra el descontent amb l’empresa de menjador i que cal un canvi perquè hi
ha la sensació de que les coses no funcionen. Tot i que en aquest curs no és viable
un canvi d’empresa, es poden millorar moltes coses. Es demana un espai que es
parli. Es determina constituir la comissió del Consell que anirà a les reunions amb
menjador. Finalment es determina que aquesta comissió estarà formada per:

- Martín Muñoz, Tamara
- Méndez Molina, Daniel
- Pérez Hernández, Beatriz
- Ocaña Godall, Ester
- Soler Garcia, Jordi
- Soto Gonzalez, Vanessa
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- Es pregunta com està el tema del PMOE PROA+. S’informa que de moment es sap
que el tindrem, però que segurament tindrem menys dotació econòmica. Es preveu
igualment destinar una gran part per abaratir les colònies.

- Preocupa els impagaments de la quota de material i sortides. Es respon que de
moment les famílies estan pagant i que sobretot tenim una gran part de famílies
que han cedit els vals escolars al centre. Ara falta que s’aboni la resta de la quota.
Cal destacar que el moment que més aportacions rebem després d’inici de curs és
quan arriben els pagaments de colònies.

- El polls tornen a ser un problema, però la referent del CAP ja ens ha comunicat que
n’hi ha a totes les escoles.

- Es declara que hi ha hagut una informació sobre que en el pati de la ESO hi han
Vapers. Els professors estan al cas i s’està vigilant, tot i que de moment no se n’ha
trobat cap.

- Es pregunta si tenim la figura de la Romina (referent del CAP) per la ESO. Es
respon que la continuem tenint.

- Hi han unes quantes famílies descontentes amb una mestra i es consulta com està
la situació. Es va fer una reunió amb famílies i es va passar a Consorci, després
amb inspecció, i de moment no hi ha cap argument prou sòlid per fer més passos.

- Preocupa el tema d’higiene dels lavabos i de la utilització del paper. De moment
estem buscant solucions però és un problema de difícil solució.

Sense més temes a tractar, la directora dona per acabada la reunió de Consell Escolar, a
les 19:28 h.

Barcelona, 29 d’octubre del 2024

David Calzada Pérez Sílvia Martínez Grau
Secretari Directora
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